
  Referat
Bestyrelsesmøde - DcH Sæby.
Dato: 13– 08- 2024
Tidspunkt: 19:00 – 21:30
Sted: Hos Jane

Møde indkaldt af: Maria Afbud meldes til: 

Deltagere: Maria - Jytte – Jane – Lone  - Karina Afbud: Veronica

Udeblevet: Mødeleder: Maria

Referent: Jytte Kage: Karina

Punkt. Beskrivelse.

1.
Godkendelser Godkendelse af dagsorden:   Godkendt

Godkendelse af referat:  Godkendt

2.
Orientering fra formanden

Lige nu er der 13 hvalpe.
Vi har lige pt 6 stk udtage til DM
Det er lidt dyrt for klubben da vi skal have købt 
Jakker med Logo på til alle seks 
Jane, Arne og Jytte har været ude og slå græs
Hvepse boet er blevet fjernet i bænken på 
lyspladsen
Sommer konkurrencen var gået super godt ros
til udvalget.

3.
Orientering fra kassereren 

Banken: 13/8-24
Drift konto: 74.122,76
Køkken konto: 447,68
I alt : 74.570,44

Sponsorrat til bage : 3.280,94

4.
Orientering fra udvalgene

Trænerudvalg:
Intet nyt

Hus og Materialeudvalg:
Jane mener vi skal have 2 arbejdsdage om året
en før lokal konkurrencen og en før vi starter 
op igen
Vi skal evt søge om en container mere.



Markudvalg:
Intet nyt

Aktivitetsudvalg:
Der er nogle i klubben der gerne vil have en 
fest.
Der blevet forslået et fest udvalg

Køkkenudvalg:
Intet nyt
Det kører

IT udvalg:
Beregner programmet kan ikke køre uden
Microsoft. 

Sponsorudvalg:
Der er snakket med Ulla Og Gitte omkring 
Sponsor væg
Der er blevet sagt vi gerne vil have et udkast.
Evt. en A- fire til  500.00 el A tre  1000.00

Konkurrenceudvalget:
Der er ros til konkurrence udvalget
Ellers intet nyt.
Der et forslag til hvalpe konkurrence at de
starter en time senere

5. 
DM.2026

Vi havde en deadline d.1/8 
Hvor vi skulle have styr på banerne og 
økonomien
David har fundet en der gerne vil stå for 
økonomien.
Vi skal mødes en time før næste kredsmøde.

6.
Hvordan laver vi dagsorden til møder.

Kan det lade sig gøre at i sætte punkter til
dagsorden.

7. 
Eventuelt

Snakket med Søren Hoff.
Omkring en hvalpe gård, han vil gerne vide
hvor den skal være.
Mål på gården: 22x25
Højde på hegn: max 1,20
Så vil han høre den der står for det, den må
ikke skæmme naturen.
Måske får vi bare lov til at sætte den op eller 



også skal vi søge om det.
Jeg har også snakket med ham om vi kunne få 
noget knust asfalt da vores vej er svær at holde
fri for huller.
Han mener ikke det hjælper men vi kan godt
prøve.
Så jeg regner med der kommer noget knust 
asfalt.
Julegaver
Evt. en Vest der er Sandfarvet/sort
DM jakker: Jane høre efter priser.
Færdsels prøve V/Michael Brandenhoff 23/11 
max 18 personer
Der er en hundeføre der har ringet, for at høre
om hun kunne komme til hvalpe træning hos
os, hun er plejer for hunden, vi fortæller hende
at hun må spørge dem der har hunden, og at 
de skal oprette sig på klubmodul og betale der 
igennem.
Hvalpe test vi går tilbage til det vi havde før,
den Jannie har lavet.
Lone kikker på det.

Næste møde:  d.21/10-23 kl.19.00 i Lones sommerhus
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